
PROTOKÓŁ Nr 3/11

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik
w dniu 8 marca 2011r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy

Obradom Komisji przewodniczył  Pan Lucjan Kożuchowski – Przewodniczący Komisji 
Finansowo-Budżetowej Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad VI sesji Rady Gminy  

Mielnik.
2. Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w 2010r.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan Wójt Adam Tobota przedstawił i omówił następujące projekty uchwał:
1) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 

o zniesienie  urzędowej nazwy miejscowości  Adamowo-Zastawa (osada)  i  ustalenie 
nowej nazwy Adamowo (osada).

2) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 
o  zniesienie  urzędowej  nazwy miejscowości  Adamowo-Zastawa  (wieś)  i  ustalenie 
nowej nazwy Adamowo (wieś).

3) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 
o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości  Grabowiec  i  ustalenie  nowej  nazwy 
Mielnik-Grabowiec.

4) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 
o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Poręby i ustalenie nowej nazwy Mielnik-
Poręby.

Pan Sekretarz Gminy poinformował,  że zmiany nazw miejscowości nie będą skutkowały 
koniecznością zmiany dokumentów, ponieważ dokumenty nie mają starych nazw. Podjęcie 
uchwały  może  tylko  rodzić,  w  niektórych  przypadkach,  konieczność  zmiany  w księgach 
wieczystych. W 2009r. Ministerstwo Sprawa Wewnętrznych i Administracji zwróciło się do 
nas o ujednolicenie nazw miejscowości, jeżeli takie przypadki występują na terenie naszej 
gminy.  Odpowiedzieliśmy,  że  uporządkujemy  te  sprawy  i  przystąpiliśmy  do  ich 
porządkowania.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
następujące projekty uchwał:
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1) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 
o zniesienie  urzędowej nazwy miejscowości  Adamowo-Zastawa (osada)  i  ustalenie 
nowej nazwy Adamowo (osada).

w zał.na str............prot.)
2) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 

o  zniesienie  urzędowej  nazwy miejscowości  Adamowo-Zastawa  (wieś)  i  ustalenie 
nowej nazwy Adamowo (wieś).

(w zał.na str............prot.)
3) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 

o  zniesienie  urzędowej  nazwy  miejscowości  Grabowiec  i  ustalenie  nowej  nazwy 
Mielnik-Grabowiec.

(w zał.na str............prot.)
4) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem 

o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Poręby i ustalenie nowej nazwy Mielnik-
Poręby.

(w zał.na str............prot.)

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy  na  2011r.  Poinformowała,  że  projekt  tej  uchwały  uległ  zmianie  w  stosunku  do 
przesłanego radnym wcześniej dokumentu.

Pan Stefan Troc
Wyraził  sprzeciw  w  sprawie  dofinansowania  kwotą  25  tys.zł.  straży  granicznej  już  na 
początku roku. Jeśli byłoby to pod koniec roku, to mógłby to zrozumieć. Przecież straż ma 
własny  budżet  i  dopóki  go  nie  wykorzysta,  nie  powinno  się  od  razu  dawać  gminnych 
pieniędzy.  Czy inne gminy również udzielają takiego wsparcia? Po raz kolejny lekką ręka 
daje  się  pieniądze.  W  pierwszym  rzędzie  powinniśmy  dbać  o  własne  sprawy,  trzeba 
zabezpieczyć środki dla straży pożarnej. Kierowcy w straży są pozatrudniani na ½ etatu a jak 
trzeba, to nie ma komu jeździć.

Przeciwko dofinansowaniu SG od razu tak dużą kwotą sprzeciwili się również  Pan Lucjan 
Kożuchowski i Witold Terebun.

Pan Wójt poinformował, że jest to jedyna dotacja, jaką SG otrzyma od nas w tym roku. Jeśli 
chodzi o straże pożarne,  to po przeprowadzeniu zebrań w jednostkach OSP, pomyślimy o 
zmianach  w  funkcjonowaniu  straży,  zmiany  będą  dotyczyły  również  kierowców 
zatrudnionych na ½ etatu.

Pan  Stefan  Troc zapytał  z  jakiego  powodu  w budżecie  gminy  zwiększane  są  środki  na 
Muzyczne Dialogi nad Bugiem.

Pan Wójt Gminy
Ministerstwo  Kultury  nie  dofinansowało  w  bieżącym  roku  Muzycznych  Dialogów,  nie 
otrzymamy  również  dofinansowania  z  BTSK  ani  też  z  Urzędu  Marszałkowskiego  (nie 
ubiegano się o nie). Z racji zaplanowanego programu (Dialogi dwudniowe, oprócz koncertu 
warsztaty) jesteśmy zmuszeni dołożyć własnych środków, więcej zwiększeń na ten cel już nie 
będzie.  Dialogi  będą kosztować 120 tys.zł.,  jest  to mniej  niż w latach poprzednich,  gdzie 
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kosztowały  160-170  tys.zł.  Na  pytania  o  lokalizację  imprez  Pan  Wójt  odpowiedział,  że 
jeszcze nie ma decyzji co do ich ostatecznej lokalizacji.
Udzielił wyjaśnień na temat przeznaczenia środków na zagospodarowanie Placu Kościuszki i 
placów  przy  świetlicach.  Poinformował,  że  jeżeli  mieszkańcy  wsi  nie  wyrażą  zgody  na 
sporządzenie projektów zagospodarowania placów przy świetlicach, to nie będzie to robione 
wbrew ich woli.

Pani Olga Pogrebniak zapytała o remont przy ulicy Bugowej oraz poprosiła o poszerzenie 
boiska w Radziwiłłówce.

Pan Wójt poinformował,  że  dotyczy  to  remontu  mieszkania  po  doktorze  Kosteckim.  W 
przyszłości planujemy również remont drugiego mieszkania przy ul. Bugowej oraz remont 
mieszkania w szkole, w którym obecnie mieszka Pani Arbaczewska.

Pan  Stefan  Troc przypomniał  o  potrzebie  kupna  nawozu  na  boisko  w  Moszczonie 
Królewskiej, pomalowaniu bramek i wymianie siatki.

Komisja Rady 1 głosem za, 1 przeciw i przy 5 głosach wstrzymujących się, nie zajęła 
stanowiska w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.

(w zał.na str............prot.)

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016 przedstawi przed sesją, ponieważ 
będą jeszcze zmiany w projekcie uchwały dotyczącej budżetu gminy, a obie te uchwały są ze 
sobą powiązane.

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  opowiedziała  się  za 
wyrażeniem  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących  fundusz 
sołecki.

(w zał.na str............prot.)

Pan Wójt  Gminy  przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  z 
budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy 
zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  położonych  na  terenie  Gminy  Mielnik  nie 
stanowiących jej własności.
Poinformował,  że  w przyszłości,  przy  udzielaniu  dotacji,  będzie  brany pod uwagę udział 
własny parafii w wysokości 30 %.

Komisje  Rady  6  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności.

(w zał.na str............prot.)
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Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie Lokalnego Programu 
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów w Gminie Mielnik.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  w  sprawie  Lokalnego  Programu  Wspierania  Edukacji  Uzdolnionych 
Uczniów w Gminie Mielnik.

(w zał.na str............prot.)

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mielnik na lata 
2011-2015”.

Pan  Władysław  Stankiewicz zapytał,  czy  gmina  ma  obowiązek  posiadania  zasobu 
mieszkaniowego  oraz  czy  umowa  wynajmu  mieszkania  dla  Pani  Wójt  będzie  na  czas 
nieokreślony.

Pan Sekretarz Gminy
Tak, ponieważ w przypadkach losowych musimy zapewnić taki lokal.  Powinny być  także 
opracowane zasady wynajmowania mieszkań, należy również określić czas wynajmu np. na 
czas pełnienia funkcji.

Pan Wójt zapewnił, że umowa z Panią Turosieńska zawarta będzie na czas pełnienia funkcji 
Zastępcy Wójta

Komisja  Rady  6  głosami  za,  przy  jednym  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Mielnik na lata 2011-2015”.

(w zał.na str...............prot.)

Do punktu 2.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła informację z wykonania funduszu sołeckiego za 2010r.
(w zał.na str...............prot.)

Do punktu 3.

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Komisji

                                                                                                 Lucjan Kożuchowski
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